
Zápisnica č. 6/2009 z rokovania  
Kolégia rektora STU dňa 11. 5. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Bakoš, Ľudovít 
Molnár, Andrej Šoltész (SvF STU), Juraj Breza (FEI STU), Ľubomír Šooš, 
Julián Keppl (FA STU), Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír Kovár 

 
Neprítomní:  Juraj Česelský 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Výročná správa o hospodárení STU v roku 2008 a návrh rozpočtu STU na rok 2009 

(rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
2. Štrukturálne fondy, príprava projektu Kočovce, Gabčíkovo a Trnava (pror. Janíček) 
3. Správa o činnosti MMC STU (pror. Janíček) 
4. Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 2009/2010 (pror.Kalužný) 
5. Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror.Kalužný) 
6. EIS – informácia o postupe implementácie na STU (pror.Finka) 
7. Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - informácia (pror. Redhammer) 
8. Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a vývoj (pror. Redhammer) 
9. Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný inštitút EIT/KIC – 1. výzva 

(pror. Redhammer) 
10. Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR (pror. Redhammer) 
11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Návrh rozpočtu STU na rok 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
2) Správa o činnosti MMC STU (pror. Janíček) 
3) Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 2009/2010 (pror.Kalužný) 
4) Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror.Kalužný) 
5) Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - informácia (pror. Redhammer) 
6) Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a vývoj (pror. Redhammer) 
7) Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný inštitút EIT/KIC – 1. výzva 

(pror. Redhammer) 
8) Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR (pror. Redhammer) 
9) Switch-Asia Programme (rektor Báleš) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/5/2009 
 
Nesplnené úlohy:  1/5/2009 – plnenie úlohy predĺžené do nasledujúceho rokovania KR  
 
 
K bodu 1 Výročná správa o hospodárení STU v roku 2008 a návrh rozpočtu 

STU na rok 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
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Rektor Báleš: Uviedol tento bod rokovania. Vedenie STU rozhodlo, že sa bude robiť 
energetický audit budov STU, ktorý bude hradený z centrálnych zdrojov. 
Ďalej sa v roku 2009 plánuje investovať do projektov za účelom šetrenia 
energií v objektoch STU 665 tis. EUR a na modernizáciu infraštruktúry pre 
vedu a výskum dostane každá fakulta k dispozícii 665 tis. EUR. Požiadal 
kvestorku STU o podrobnejšie informácie o výročnej správe ako aj o pláne 
rozpočtu STU na rok 2009. 

Kvestorka 
Žideková: 

Podrobne informovala o  výsledkoch hospodárenia jednotlivých súčastí STU 
v roku 2008. Energie nás veľa stoja, treba sa zamerať na úsporné opatrenia. 
Všetky fakulty plánujú na rok 2009 kladný resp. vyrovnaný rozpočet, len ÚZ 
Gabčíkovo plánuje stratu. Podiel osobných nákladov v rozpočte je viac ako 
56%. Prostriedky na úsporu energií, ktoré fakulty dostanú z centrálnych 
zdrojov bude potrebné do 10 rokov vrátiť späť. Nad rámec navrhnutého 
rozpočtu sa budú financovať projekty na šetrenie energií (665 tis EUR), 
modernizácia infraštruktúry pre vedu a výskum (každá fakulta dostane 665 tis. 
EUR), budovanie VT parkov (Centrum BA, Mlynská dolina a Trnava), 
spolufinancovanie projektov zo ŠF, Centrum akademického športu STU, 
MMC STU a Nakladateľstvo STU. Upozornila dekanov, že niektoré fakulty 
ešte nevyčerpali pridelené financie za rok 2008 (každá fakulta mala 10 mil. 
Sk). 

Dekan MtF  
STU Moravčík: 

Opýtal sa na prostriedky určené pre modernizáciu vedy a výskumu. 
Odpovedal prorektor Janíček: vypracováva sa projektová dokumentácia 
a prostriedky budú vyčerpané. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Venoval sa otázke čerpania financií na projekty zo ŠF z hľadiska PR. Treba 
venovať tomu väčšiu pozornosť a viac hovoriť a publikovať tieto naše 
aktivity, ktoré nie sú malé. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/6/2009  
Kolégium rektora STU schvaľuje Správu o hospodárení STU v roku 2008 a Plán rozpočtu 
STU na rok 2009.  
 
K bodu 2 Štrukturálne fondy, príprava projektu Kočovce, Gabčíkovo a 

Trnava (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Ústne informoval o stave prípravy uvedených projektov. Upozornil, že ak 

v čase výzvy nebudú schválené stavebné povolenia resp. ohlášky na stavebné 
úpravy, nebude možné príslušný projekt podať. 

Rektor Báleš: Informoval, že na MH SR je možné podať projekt aj na zateplenie budov. SvF 
STU je v tomto smere najďalej, vyzval aj ostatných dekanov vyvíjať aktivity 
v tomto smere. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie stav projektov na súčasti STU ako aj možnosť 
podávania projektov na zateplenie budov na MH SR. 
 
K bodu 3 Správa o činnosti MMC STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomnú správu o činnosti MMC STU a jeho 

súčasných možnostiach. Požiadal dekanov fakúlt o dodanie personálnych 
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návrhov do Rady MMC. Táto Rada vypracuje aj štruktúru programov. 
Dekan FIIT 
 STU Molnár: 

Odporučil, aby sa vysielanie realizovalo cez kanál, ktorí sledujú mladí ľudia. 
Podobne je to na Masarykovej univerzite v Brne. 

Prodekan FA 
STU Keppl: 

Navrhol ponechať v Rade MMC za FA STU pani Ferkovú. Zmenu vysvetlil 
prorektor Janíček. 

Dekan SjF 
STU Šooš: 

Informoval sa na koho je potrebné sa obrátiť ohľadom akcií poriadaných na 
fakulte. Odpoveď: na Ing. Šajbidorovú. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti MMC STU. 
 
K bodu 4 Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 

2009/2010 (pror.Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil prehľad počtu prihlásených uchádzačov o štúdium na jednotlivých 

fakultách STU ako aj vývoj tohto počtu za uplynulé 2 akademické roky. 
Konštatoval, že pokles počtu uchádzačov na STU neodpovedá zatiaľ 
výraznému nepriaznivému vývoju demografickej krivky – klesá počet 
maturantov v SR. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál informácie o počte prihlásených 
uchádzačov o štúdium na jednotlivých fakultách STU. 
 
 
K bodu 5 Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror.Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný návrh zmeny Štipendijného poriadku. Týka sa doplnenia 

podmienok pre priznanie motivačného štipendia a jeho výšky v 3. stupni VŠ 
štúdia. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál dodatok k štipendijnému poriadku STU. 
 
Úloha KR STU č. 1/6/2009 
KR STU ukladá dekanom fakúlt STU zaslať v zmysle Čl. 2 ods. 3, písmeno c) Smernice č. 
3/2008-N Štipendijný poriadok 10 % sumy získanej zo školného tvoriaceho štipendijný fond 
do štipendijného fondu rektora STU. 
Z: dekani fakúlt STU 
T: 20. 5. 2009 
 
 
K bodu 6 EIS – informácia o postupe implementácie na STU (pror.Finka) 
  
Pror. Finka: Podal ústnu informáciu o stave implementácie jednotlivých modulov do EIS 

na STU. Beží obstarávanie modulu „rozpočet“, viazne obstarávanie na MŠ SR.
 
Stanovisko KR STU č. 5/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál informácie o stave implementácie EIS. 
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K bodu 7 Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - 
informácia (pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o zriadení vzdialeného prístupu do Virtuálnej 
knižnice STU prostredníctvom Virtuálnej privátnej siete STU. Učitelia aj 
študenti STU už majú možnosť dostať sa pomocou tohto technologického 
riešenia do elektronických informačných zdrojov univerzity aj z počítačov, 
ktoré majú doma resp. v iných lokalitách mimo areálu STU. Návody na 
konfiguráciu a používanie sú na http://www.stuba.sk/navody/vpn/. Už to 
funguje a požiadal dekanov o informovanie zamestnancov fakúlt o tejto 
možnosti. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o zriadení vzdialeného prístupu do 
virtuálnej knižnice na STU. 
 
 
K bodu 8 Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a 

vývoj (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o stave projektov centier excelentnosti, ktoré STU 
získala z výzvy OP výskum a vývoj. Projekty sú vo fáze podpisovania zmlúv. 
Treba rešpektovať pravidlá verejného obstarávania. Upozornil, že aj hnuteľný 
majetok obstaraný prostredníctvom projektu CE je centrálnym majetkom 
STU. Prebieha príprava VO a plán nákupov vyplývajúcich z CE. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o stave implementácie projektov CE 
z OP veda a výskum. 
 
 
K bodu 9 Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný 

inštitút EIT/KIC – 1. výzva (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil a ústne informoval o potrebe aktívneho prístupu SR a STU do tohto 
inštitútu. Správna rada Európskeho technologického a inovačného inštitútu 
(EIT) vyhlásila výzvu na predkladanie návrhov na zriadenie Znalostných 
inovačných komunít (KIC), ktorá končí 27.8.2009. Aktuálne sú tieto 
tematické oblasti: Udržateľné energie, Mitigácia a adaptácia klimatických 
zmien a Budúca informačná a komunikačná spoločnosť. Konzorciá sa tvoria 
a je potrebné dodať nominácie čo najskôr. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o príprave projektov pre EIT/KIC. 
 
 
K bodu 10 Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR (pror. 

Redhammer) 
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Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer predložil písomný prehľad po jednotlivých fakultách 
STU o stave nahlasovania publikačnej činnosti pre MŠ SR a poukázal na 
nedostatky v tomto smere. 

Rektor Báleš: Rektor Báleš požiadal dekanov fakúlt STU, aby dôrazne upozornili 
zamestnancov na dodržiavanie priebežného nahlasovania publikačnej 
činnosti. 

 
Stanovisko KR STU č. 9/6/2009  
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o stave nahlasovania publikačnej 
činnosti STU pre MŠ SR. 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Podal písomnú informáciu o možnostiach podávať projekty na SWITCH-Asia 
Programme. Je zaujímavý pre oblasť životného prostredia. 

 
2) Predseda AS STU Žalman: 

Nasledujúce rokovanie AS STU bude 25.5.2009, informoval o jeho programe. 
 
3) Prorektor Redhammer: 

Pripomenul, že k 2. fáze projektov CE bude potrebné robiť znovu finančnú analýzu. 
 
4) Predseda UOO STU Kovár: 

V mestách Európy organizujú odbory mítingy týkajúce sa hospodárskej krízy. Najbližšie 
k nám bude takýto míting v Prahe, zúčastníme sa ho. 

 
5) Dekan MtF STU Moravčík: 

Pri odovzdávaní záverečných prác (diplomových) cez AIS sa stalo, že bol k týmto 
prácam voľný prístup z ľubovoľného miesta na svete. Je to nutné čo najskôr ošetriť. 
Rektor STU požiadal o zaslanie písomnej požiadavky a bude to riešiť cez CVT STU. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/6/2009  
Kolégium rektora STU rozhodlo, že prístup k záverečným prácam umiestneným v AIS bude 
prístupný len z pracoviska, na ktorom práca vznikla. Všetky ostatné prístupy budú 
zablokované. Možnosti v tomto smere povedia pracovníci CVT STU. 
 
6) Dekan SjF STU Šooš: 

Uviedol, že v poslednom čase je veľké množstvo SPAM-ov v sieti. V minulosti tomu tak 
nebolo, treba to riešiť. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
Zápisnicu overili: 
 
Prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. – dekan FCHPT STU 
 
Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD.- prorektor STU 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 


